
Nič več težav za
učiteljico Zdenko

Ob prisotnosti najodgovornejših pred-
stavnikov podjetja za PPT promet Ljub-
Ijana, naše občine, TTKS in ZTKO ter
krajanov je bila v petek, 23. 10. v zadruž-
nem domu Notranje Gorice slovesnost ob
otvoritvi pošte 61357 NOTRANJE GO-
RICE in športne ploščadi v »JAMI«.

Prijetno in poučno razpoloženje so za-
stavili tisto petkovo popoldne igralci male-
ga nogometa iz PTT in ŠD »Jama« ter
gasilci in pripadniki gasilske enote civilne
zaščite. Prvi so se po tekmi razšli z rezulta-

Športno društvo »Jama« ima
okrog 200 delavnih članov in članic.
Trenutno so med njimi predvsem
dobri igralci nogometa, namiznega
tenisa in balinarji. Z novo ploščadio
pa se bo razvila tudi košarka. Se
posebno pa so pridobitve veseli
učenci od 5. do 7. razreda iz teh
krajev, ki predstavljajo krepak pod-
mladek.

- tom 2:1 za domače, drugi pa so ob tednu
varstva pred požari prikazali zanimivo ga-
silsko vajo.

Pa se spet preselimo v dvorano zadruž-
".. nega doma Notranje Gorice. V povsem
" obnovljeni zgradbi so ob tej priložnosti
..' spregovorili predsednik skupščine KS Loj-

' ze Kušar, podpredsednik IS Ljubljana
Vič-Rudnik prof. France Krumberger,
predsednik TTKS in ZTKO ter predsedni-

- ca delavskega sveta TOZD PTT Ljubljana
- Ana Grbec. Ta je po kulturnem programu,

ki so ga izvedli godbeniki spošte, domači
šolarji in pevci, tudi prerezala vrvico na
vhodnih vratih nove pošte 61357 Notranje
Gorice.

Znano je, da so dosedaj krajani iz No-
tranjih in Vnanjih Goric ter Plešivice
opravljali vse poštne storitve na Brezovici.
V novi pošti, ki je veljala 1,180 milijona
dinarjev, bodo odslej Iahko prebivalci sko-
raj 700 hiš dobili vse poštne usluge. Pro-
stori so zastavljeni tako, da se bodo seda-
njim delavcem lahko priključili tudi novi.
Ob tej priložnosti pa so v Notranjih Gori-
cah dobili tudi javno medkrajevno telefon-
sko govorilnico. Kmalu bo priključena
enaka govorilnica tudi na trgovini v Vna-
njih Goricah.

Športna igrišča na »Jami« so verjetno
med najbolje urejenimi v naši občini. No-
va velika športna ploščad je plod sodelova-
nja oziroma združevanja dela in sredstev
med ZTKO, ZPM, krajevne skupnosti
Notranje Gorice - Plešivica in športnega
društva Jama. Skupaj so zbrali 630 tisoč
dinarjev in opravili nad dva tisoč delovnih
ur. Z novo ploščadjo bodo lahko na tem
območju razvili tudi tenis, mali nogomet,
košarko, nogomet in odbojko.

V slavnostnih besedah predsednika KS
je bilo med drugim rečeno, da imajo naj-
več zaslug za novi pridobitvi v njihovi kra-
jevni skupnosti Miro Pristavee, Janez Du-
lar, Dragica Popit ter Janez in Anica Pe-
trič.

Kako pa sprejemajo novo pošto in
športno ploščad krajani?

Franc Žakelj, Notranje Gorice 157.

Najpomembnejše je to, da je sedaj pošta
bistveno bližje.

Milka Morselovič, Brezovica. Dvajset
let sem bila poštarka za te vasi. Prostori
nove pošte so res lepi.

Vinko Koprivec, Notranje Gorice 133.
Ker je pošta na Brezovici odprta le dopol-
dne, smo težko prihajali do priporočenih
pošiljk. Športno ploščad smo že dolgo pri-
čakovali.

Nevenka Debevec, Plešivica 46. Kot de-
lavka na brezoviški pošti pričakujem, da
bomo sedaj nekoliko razbremenjene. Tudi
v Notranjih Goricah bi dclala, če bi bilo
potrebno.

Zdenka Oblak, učiteljica v Notranjih
Goricah. Pri spoznavanju narave in družbe
v 3. razredu spoznavamo tudi pošto. Mo-
ram reči, da mi je ta tematika dosedaj
povzročala precej težav. Upam, da bomo
sedaj lahko prišli z učenci v našo novo
pošto in podrobno spoznali telefon, tele-
graf pisemske storitve, blagajno, itn.

STANE JESENOVEC


